
Pytanie:  

Dzień dobry,  

proszę o interwencję w sprawie drzew zasadzonych 30.04 przy DK27. 4 drzewa zasadzone przez firmę 

Eco Jarexs wyschły całkowicie. Z tego co pamiętam i co zostało mi przekazane przez ZUK firma miała 

obowiązek monitorować ich stan. Abstrahujac od faktu, że drzewa nie spełniały warunków 

zapisanych w tzw porozumieniu z Gminą, sposób ich sadzenia wołał o pomstę do nieba. Efekt jest 

widoczny dziś. Proszę o pilne zajęcie się tematem, bo czekaliśmy na ich zasadzenie 18 miesięcy.  

 

Z poważaniem  

Izabella Ciesielska-Turomsza 

 

Odpowiedź z 11.07.2022 r.:  

Dzień dobry,  

Informacja od Pani została przekazana do ZUK z prośbą o interwencję. Dziękujemy za czujność  

i obiecujemy, że powiadomimy firmę, która miała nasadzenia wykonać.  

 

Pozdrawiam serdecznie  

Izabela Mazurkiewicz  

Wójt Gminy Świdnica 

 

Odpowiedź z 05.08.2022 r.:  

Szanowna Pani, 

Odpowiadając na Pani wniosek w sprawie drzew nasadzonych przy DK27 na działce oznaczonej 

w ewidencji gruntów i budynków numerem 685/2,obręb Świdnica, gmina Świdnica, uprzejmie 

informuje, że: 

- nasadzenia zostały wykonane zgodnie z wydaną decyzją; 

- drzewa obumarły z przyczyn naturalnych – bardzo niskiego poziomu wód gruntowych tj. 

z przyczyn niezależnych od podmiotu ukaranego (art.88 ust. 6 ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 

r. o ochronie przyrody – tekst jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 916). 

 

Pozdrawiam serdecznie 

        Izabela Mazurkiewicz 

        Wójt Gminy Świdnica 


